
Resume af bestyrelsesmødet 11.10.2022 

 

1. Samarbejdet med Jesper Rytter 

Jesper fortsætter indtil opgraderingen er afsluttet. 
 

2. 300Mbit/s upload 
 
Der er stadig nogle tekniske problemer, som der arbejdes med. Der testes løbende 
 

  
3. Synlighed i nærområdet 

 
KH undersøger nogle muligheder for at kunne opsætte ”reklame” hos forskellige næringsdrivende i 
nærområdet. 
 
 


